

For Your Information

給您的訊息

張貼日期：09/10/2025

檔案編號：PAM/PRE/CH059/2025

致：聚龍居各業戶 To: All Residents of Parc Royale

會所餐廳「牡丹薈」25 年 11 月起營業時間更改通知

Notice of Change in Operating Hours – Clubhouse Restaurant (Effective on November 2025)

會所接獲餐飲公司「牡丹薈」通知，會所餐廳的營業時間將由 **2025 年 11 月 1 日起** 作出更改。
詳情如下：

We have received a notice from the Clubhouse restaurant that the restaurant's operating hours will be adjusted starting from 1st November, 2025. Details are as follows:

星期一	：	休息 (如該日為公眾假期，休息日則順延一天)
Monday	：	Closed (If the rest day falls on a public holiday, the closure will be postponed to the next day.)
星期二至日及公眾假期	：	上午 11 時 至 晚上 10 時
Tuesday to Sunday & Public Holidays	：	11:00 a.m. – 10:00 p.m.

不便之處，敬請見諒。如有任何查詢，請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please feel free to contact Clubhouse Staff at 2694 8298.

聚龍鄉村俱樂部

Country Club Royale